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Адрес Krautzberger GmbH 
Stockbornstr. 13 
65343 Eltville am Rhein

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Krautzberger is a German manufacturer of equipment for surface coating technology. Since more than 100 years R&D (Research and Development) is
one of the strong in-house capabilities of Krautzberger as well as a wide range of vertical integrations. Krautzberger offers system solutions containing
spray gun, coating systems, material feed containers, lifting devices, pumps, material pressure regulators, ventilation technology accessories, painting
robots, services and maintenances.

The surface specialist from Germany simulates and evaluates all kind of customer application in his own technical-laboratory. The results of these
customized trails are the basis for the Krautzberger designers. The initial target for their designers is to develop and design surfaces technology in
sustainable ecological and economical favour of the customer, to create an optimized customized solution.

Company Profile of Krautzberger GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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